
ik gebruik de basnoten van een piano. In de 
studio maak ik dus een soort Wall Of Sound, 
die ik live reproduceer met de twaalfsnaar.’

Neem je ook op met Orange-versterkers?
‘Ik hou van Orange, omdat ze overal op de 
wereld verkrijgbaar en hetzelfde zijn. Ik hou 
van een randje distortion en daar zijn ze ook 
goed voor. In de studio nemen we beide ver-
sterkers die ik ook live gebruik, met een 
microfoon op. Ik gebruik ook een DI van 
Sansamp voor nood en als back-up, ook met 
een beetje distortion.’

Er gaat dus één signaal naar beide 
versterkers?
‘Ja, klopt. Ik gebruik een splitpedaal van 
Radial en beide versterkers krijgen hetzelfde 
signaal. Ik stel altijd eerst de gitaarverster-
ker in. Die moet goed klinken, ook qua drive, 

nooit. Heel af en toe heb je het. Dan is die 
perfecte sound er plotseling en durf je niet 
eens van plek te veranderen ten opzichte 
van je versterker. Maar dan komen er gitaren 
bij, en toetsen, en dan klopt het vaak toch 
weer niet.’

Weinig subtiliteit
Hoe maak jij je sound? Kun je een tipje van 
de sluier oplichten?
‘Live speel ik alles op een twaalfsnaar en 
wissel ik eigenlijk nooit van bas. Dat vind ik 
te veel gedoe. Ik hou de drums en de bas 
graag constant. Een drummer wisselt ook 
niet van kit, tenslotte. We spelen weleens 
een akoestische show en we hebben Sgt. 
Pepper live gedaan, en op zo’n moment pak 
ik natuurlijk een viersnaar, maar normaliter 
altijd de twaalfsnaar. Qua versterkers 
gebruik ik een Orange 50 watt gitaartop en 

de AD200B voor bas. Die is 200 watt. Beide 
gaan via een 4x12 inch en het wordt uitver-
sterkt via microfoons en DI’s. De versterkers 
zijn vooral voor het podiumgeluid en er is 
eigenlijk weinig subtiliteit, haha! 
Speakerformaten maken me live niet veel uit. 
Ik vertrouw op onze geluidsman dat het in de 
zaal goed klinkt.’

In de studio gebruik je volgens mij meestal 
viersnarige bassen?
‘Voor enkele “moody” songs als Heaven 
Tonight en Need Your Love heb ik de twaalf-
snarige bas gebruikt, maar voor de rest 
gebruik ik inderdaad bijna uitsluitend 
viersnarige bassen. De twaalfsnaar zit de 
andere instrumenten vaak te veel in de weg. 
Ik dub alles over. De bas gaat in het midden, 
er komt een Les Paul links in de mix en een 
twaalfsnarige Rickenbacker-gitaar rechts. Of 

deBassist #42 • oktober - december 2017 13


